

## 活力假期有限公司 Energy Holidays Sdn. Bhd. (KKKP: 1801) (Co. No.: 197096-U)



Lot L3-03, 3rd Floor, Shaw Parade, Changkat Thambi Dollah, 55100 Kuala Lumpur. Tel: +603-2148 9773 Fax: +603-2148 9693 ⊠ enquiry@energyholidays.com.my g www.energyholidays.com.mv

# 3晚 澳门 + 珠海 4D3N MACAU + ZHUHAI

T/C: FH-4MFM

吉隆坡 - 澳门

集合于吉隆坡国际机场,乘坐亚航客机飞往澳门。抵达后,送往酒店休息。自由活动。

### 澳门 - 珠海

(午晚)

早餐后,开始游览澳门代表性的建筑【大三巴牌坊】,为圣保禄教堂前壁遗址,教堂在大火中彻底被毁,仅剩正面 前壁。【**哪吒庙**】位於大三巴牌坊旁, 为澳门历史城区的一部份。参观【**玫瑰圣母堂**】,【**大马路**】,【**议事亭前 地**】,【民政总署大楼】,【澳门邮政大楼】,2005年作為澳門歷史城區的部分被列入世界文化遺產。游览【妈祖 阁】最著名的名胜古迹之一,至今已逾五百年,主奉海神妈祖。接着往游览【澳门塔】(底楼)(不含登塔 58 至 61 楼)是全球獨立式觀光塔第十高的观光塔。前往澳門首個主题公园【渔人码头】。前往游览【威尼斯度假酒店】。 随後送往澳門邊境,客人自行入境。珠海导游于拱北关口负责接往酒店休息。

#### 珠海 - 中山 - 澳門 第三天

(午晚)

早餐後,接往车游环境优美的【情侣路】。【珠海漁女像】現為珠海十景之一,並是珠海市標誌性的雕塑。续前往 寶樹堂店. 随后往游览【石景山公园】,是珠海市区自然景观和生态环境保护的十分忧良的公园 (不含缆车). 参 观珠宝店 . 后往游览【圓明新園】中國珠海市石林山下的主題公園。午餐后, 前往到拱北口岸购物广场. 珠海游 结束后,送往珠海关口。自行安排返回澳门入住酒店。

#### 第四天 澳门 - 吉隆坡

(早)

早餐后,接往澳门机场或客人选择自费船票到香港国际机场。

#### **DAY 01 KUALA LUMPUR ~ MACAO**

Arrival Macau airport, pick up and transfer to the check in hotel.

#### **DAY 02** MACAO~ZHUHAI

(BL)

After breakfast, Footsteps into the Historic Centre by visit Ruins of St Paul built from 1582 to 1602 by the Jesuits, the cathedral was one of the largest Catholic churches in Asia at the time. Nacha Temple built in 1888, is a Chinese folk religion temple in Santo António. St Dominic Church, Cathedral, Av. Da Praia Grande, Leal Senado Building, Correios de Macau, Lou Ben Ka, Post Office Building is a paved town square in Macau, part of the UNESCO Historic Centre of Macau World Heritage Site. A-ma Temple one of the oldest and most famous Taoist temples. Macau Tower (Ground Floor) (Optional to level 58 and 61) an important landmark of the city. It was designed by Gordon Moller, a famous architect of New Zealand. Macau Fisherman's Wharf is the first theme park in Macau. Lunch serve at local restaurant. After that, proceed to visit Venetian Resort Hotel. Lastly, transfer to Macau border. Zhuhai Tour Guide will pick up at Zhuhai Gate and transfer to hotel. Overnight stay at Zhuhai.

#### DAY03 ZHUHAI ~ ZHONGSHAN ~ MACAO

(BL)

After Breakfast, proceed to visit Zhuhai Lover's Road by coach. Fisher's Girl Statue is situated at Xianglu Bay, in the middle of Qing Road. Continue visit BaoShuTang Shop. After that, visit Shijing Hill Park. This is a beautiful park with great scenery, there are cable cars (by own expenses) to the top of mountain. Visit Jewelry Shop. Continue visit New Yuan Ming Palace which described the history of Tang Dynasty. After that, transfer to Gongbei Shopping Plaza, the underground shopping mall. After transfer to Zhuhai Gate then own back to Macau Hotel. Overnight stay at Macau.

#### MACAO ~ KUALA LUMPUR **DAY 04**

After breakfast, pick up and transfer to Macao Airport or Option ferry ticket to Hong Kong International Airport.